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Protokół nr 4 

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego 

w dniu 29 stycznia 2019 r. 

 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku.  
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Rozwoju i 

Zagospodarowania Przestrzennego (10.01.2019r.). 
3. Opiniowanie projektów uchwał.  
4. Omówienie planu zagospodarowania przestrzennego Województwa 

Śląskiego. 
5. Sprawy różne. 

 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 

 

Posiedzenie otworzył Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju i 

Zagospodarowania Przestrzennego, Pan Piotr Bańka. Powitał członków Komisji 

oraz zaproszonych gości.  

Na posiedzeniu obecni byli Członkowie Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego /9 osób/ na 12 Członków Komisji. 

Na prośbę Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego Pana Piotra Bańki przyjęto porządek posiedzenia ze zmianą 

kolejności dwóch punktów:  

 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku.  
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Rozwoju i 

Zagospodarowania Przestrzennego (10.01.2019r.). 
3. Omówienie planu zagospodarowania przestrzennego Województwa 

Śląskiego. 
4. Opiniowanie projektów uchwał.  
5. Sprawy różne. 

 
 
Głosowanie: 

za : 9,  przeciw: 0,  wstrzymało się: 0 . 
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Ad.2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Rozwoju i 
Zagospodarowania Przestrzennego (10.01.2019 r.). 
 
Nikt nie wniósł uwag i zastrzeżeń do protokołów. 

Na podstawie § 44m ust. 2 Statutu Województwa Śląskiego protokół do którego nie 
wniesiono zastrzeżeń został przyjęty.  

 
Ad.3 
Omówienie planu zagospodarowania przestrzennego Województwa Śląskiego. 
 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego, Pan Piotr Bańka poprosił panią Katarzynę Łabarzewską - 

Dyrektora Biura ds. Planowania Przestrzennego o przedstawienie Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Województwa Śląskiego, który stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu.  

 
 
Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pan Grzegorz 

Wolnik: Kiedyś miałem okazję spierać się z Urzędem Marszałkowskim o pewne 

zapisy dot. terenów zalewowych dorzecza Odry, które są w planie wkreślone. Nikt 

tam nigdy nie widział wody, a Województwo Śląskie zgłaszało pewne zastrzeżenia, 

bo na mapie jest. Czy pewna weryfikacja by się nie przydała? Gmina Czerwionka 

Leszczyny i Orzesze się razem spierały. Było spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim 

i doszliśmy do konsensusu. Czy dało by się granice tych terenów zalewowych 

skorygować do tego co faktycznie jest.  

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

My terenów zalewowych nie nakreślamy sami. Musimy wprowadzić to co 

dostaniemy, a jeżeli wprowadzimy nie tak jak otrzymaliśmy to nie dostaniemy 

uzgodnienia planu.  
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Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pan Grzegorz 

Wolnik: 

Może taką dyskusję warto rozpocząć z Wodami Polskimi, bo to rzutuje na jakość 

naszego dokumentu.   

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Nie znam podstaw na jakiej zasadzie oni to wyznaczają. Możliwe, że te plany 

przeciwpowodziowe zostały już zaktualizowane. My musimy tak to napisać żeby 

dostać ich uzgodnienie.  

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pan Grzegorz 

Wolnik: 

Ile kosztuje aktualizacja Planu Przestrzennego? 

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Robimy to sami, nie zlecamy tego na zewnątrz. Jest to zadanie trudne i karkołomne. 

Środki, które mamy na ten plan są na jakichś zewnętrznych ekspertów, którymi 

musimy się posiłkować.  

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pan Grzegorz 

Wolnik: 

Otrzymałem pismo od Metropolii, że oni rozpoczęli studium, czy oni sporządzają 

również plan? 

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Nie. To się nazywa studium ramowe.  

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pan Grzegorz 

Wolnik: 

Czy za sporządzeniem studium idzie sporządzenie planu? 

Wydaje mi się to nierealne ponieważ, wtedy byłby konflikt pomiędzy planami 

miejscowymi.  
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Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Koncepcja przestrzennego zagospodarowania kraju na poziomie krajowym, na 

poziomie wojewódzkim – plan, na poziomie metropolitarnym – studium ramowe, na 

poziomie gminnym – polityka wyrażona studium zagospodarowania, natomiast prawo 

miejscowe to są plany miejscowe. Jest pewien system polegający na uzgodnieniach. 

My musimy nasz plan uzgodnić z koncepcją przestrzennego zagospodarowania 

kraju. Metropolia musi swoje studium uzgodnić z nami. Całkiem niedawno zarząd 

przekazał swoje wnioski na etapie zawiadomienia o przystąpieniu do sporządzenia 

studium. My przekazaliśmy co z punktu widzenia zarządu byłoby ważne żeby się w 

tym studium się znalazło. Jak oni prześlą nam gotowy projekt to my albo im 

uzgodnimy, bo będzie się to wpisywać w naszą politykę albo możemy odmówić 

uzgodnienia jako, że się nie będzie wpisywać w naszą wizje rozwoju Metropolii. 

Później gminy muszą swoje studia uzgodnić i z nami i z Metropolią, a plany 

miejscowe musza być zgodne z tymi studiami i muszą być uzgadniane również z 

nami, ale już tylko jeżeli chodzi o inwestycje celu publicznego.   

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pani 

Małgorzata Zarychta – Surówka:  

Jesteśmy na Śląsku i mnie bardzo interesują tereny górnicze, jak chronimy surowce, 

kopaliny w wojewódzkim planie zagospodarowania przestrzennego? Jaka wizja 

wynika z tego planu na temat ewentualnych eksploatacji kopalni i rozwoju przemysłu 

ciężkiego na naszym terenie. Z tego co się orientuję to wystarczy te złoża wymienić  

i wymóg ustawowy będzie spełniony ale czy ponad to wojewódzki plan 

zagospodarowania przestrzennego w perspektywie najbliższych lat przewiduje 

rozwój i eksploatacje naszych surowców.  

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Wypełniliśmy wymóg ustawowy i wymieniliśmy te złoża. My mówimy, że dane tereny 

mają się rozwijać z wykorzystaniem endogenicznych potencjałów. Jeżeli jakaś gmina 

uważa, że to jest jej wewnętrzny potencjał to już zostawiamy to tej gminie.  

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pani 

Małgorzata Zarychta – Surówka:  

Ile osób w pani wydziale pracuje przy tym planie? 
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Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Dziesięć osób.  Całe biuro liczy tyle osób.  

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pani 

Małgorzata Zarychta – Surówka:  

Czy poprzedni plan też państwo robiliście sami? Czy było jakieś wsparcie 

zewnętrzne?  

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

My zawsze korzystamy z ekspertów zewnętrznych. Zlecamy im ekspertyzy i 

zatrudniamy tzw. konsultanta planu.  

 

 

 

Ad. 4  
Opiniowanie projektów uchwał.  

 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego, Pan Piotr Bańka:  

Mamy do zaopiniowania dwa projekty uchwał. Pierwszy w sprawie zmiany Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Województwa Śląskiego 2020+ (druk VI/42). 

Wszystkie informacje na temat planu zagospodarowania zostały poruszone w 

poprzednim punkcie w związku z tym proponuję przyjęcie projektu uchwały o treści: 

 

Uchwała nr OWK.6.0014-0005/19 Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 29 stycznia 2019 r. w 

sprawie zaopiniowania projektu uchwały dotyczącej zmiany Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Województwa Śląskiego 2020+ (druk VI/42). 

§1 

 

Na podstawie §5 ust.2 pkt 1 regulaminu Sejmiku Województwa Śląskiego, Komisja 

Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, zwana dalej Komisją, wnosi do 
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Sejmiku Województwa Śląskiego o przyjęcie projektu wymienionej w tytule uchwały 

bez poprawek.  

§2 

 

Na podstawie §5 ust.3 regulaminu Sejmiku Województwa Śląskiego, przedstawienie 

określonej w § 1 opinii Komisji, na posiedzeniu Sejmiku Województwa Śląskiego 

powierza się przewodniczącemu lub wiceprzewodniczącemu Komisji. 

 

§3 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Głosowanie: 

Za:  9;  przeciw: 0 ; wstrzymało się: 0 . 

 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 
Przestrzennego, Pan Piotr Bańka:  
Kolejny projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dot. zmiany obszaru i granic 

Górnośląsko – Zagłębiowskiej Metropolii (druk VI/43).  

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pan Grzegorz 

Wolnik: 

Mam wrażenie, że popadamy w paranoję. Za chwilę będzie jedna lub dwie gminy, 

które będą poza Metropolią. Metropolizujemy już wszystko, nie takie były założenia 

stworzenia Metropolii. Dojdziemy za chwilę do takiej sytuacji gdzie Województwo 

Śląskie będzie Metropolią.   

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Mirosław 

Mazur:  

Tak samo jak na siłę się robi na skale kraju Metropolię tam gdzie jest miasto. Np. 

Wrocław, Kraków, Poznań czy Warszawa, natomiast Metropolie są dwie tj. 

Trójmiasto i nasza Śląska. To co u nas zaczyna się dziać przybiera śmieszne 
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rozmiary. Jest niewątpliwie temat mniejszych miejscowości gdzie mamy pewne 

obawy z racji tworzenia Metropolii, konkretnie mówię o Zawierciu. Jest problem taki 

żeby znaleźć sposoby współżycia Metropolii tej w prawdziwym tego słowa znaczeniu 

z resztą, czyli tymi miastami troszeczkę oddalonymi gdzie są rzeczy śmieszne np. 

część w Dąbrowie Górniczej płaci za bilet  w cenie bardziej atrakcyjnej, a część w 

przedmieściu Dąbrowy Górniczej się na to już nie łapie. Myślę, że to są rzeczy, 

którymi powinniśmy się zająć i je ukształtować.  

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Metropolię wyznaczyliśmy w planie i w strategii rozwoju województwa na podstawie 

badań. Badając powiązania, pokrycie terenu, gęstość pokrycia, tereny roślinności 

trawiastej, upraw rolnych, tereny zurbanizowane. I wyszło, że tak na dobrą sprawę to 

właśnie ten obszar ma największe szanse żeby się rozwinąć w taką prawdziwą 

Metropolię.  

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Mirosław 

Mazur:  

Sporo ludzi z Zawiercia czy z Poręby i Ogrodzieńca do pracy dojeżdża do Katowic 

czy do Sosnowca czyli do Metropolii. I teraz te osoby skazane są na to, że na dzień 

dobry mają gorsze warunki. W sensie takim, że jak bilet metropolitarny jest to te 

osoby z tego biletu nie mogą korzystać tylko dlatego, że ktoś tam postawił kreseczkę 

w Łazach. Czy Ci ludzie będą zwolennikami Metropolii?  

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Zanim powstała Metropolia mieliśmy dużo wniosków z gmin o to żeby jeszcze raz te 

badania przemyśleć.   

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Mirosław 

Mazur:  

Myślę, że to nie jest kwestia badań tylko powinniśmy zmienić optykę postrzegania 

Metropolii jako takiej współpracy.   

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Nikt współpracy nie zabrania, my nawet wskazujemy. Są pewne kierunki, zasady 
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dedykowane Metropolii, ale są też takie, które mówią o wzmacnianiu powiązań tych 

innych gmin.  

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pan Grzegorz 

Wolnik: 

Ja mam wątpliwości jak daleko należy rozszerzać Metropolię, bo jak za chwilę okaże 

się, że Metropolią Śląsko – Zagłębiowską jest Częstochowa albo Radomsko to 

gdzieś trzeba powiedzieć stop.  

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Musimy przyjąć stan faktyczny tej Metropolii i musimy wprowadzić taką jaka ona jest 

czy się z tym zgadzamy czy nie.  

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pani 

Małgorzata Zarychta – Surówka:  

Może na temat Metropolii wypowie się zarząd. Co oni sądzą na temat całej tej 

struktury.  

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Gminy maja prawo aspirować do Metropolii, zgłaszają swoje wnioski do zarządu 

metropolii, że chcą przystąpić. Metropolia przyjmuje takie wnioski i przekazuje (to co 

właśnie teraz się stało) Sejmikowi opinię. Opinia ma to do siebie, że może być w 

późniejszym etapie odrzucona. Opinia jest po to żeby wszystkie wnioski tych gmin 

raz do roku zebrać i przekazać Radzie Ministrów i oni swoją decyzja rozpatrzy te 

wnioski.  

Metropolia może się rozrastać, natomiast nie można się z niej wycofać.  

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Andrzej Molin: 

Czy Metropolia przekazując nam taki wykaz i propozycję opiniuje te wnioski 

wcześniej?  

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Mają obowiązek nam je przekazać .  
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Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Andrzej Molin: 

Kto powinien się lepiej na tym znać jak nie oni sami. Przed podjęciem takich decyzji 

jak tego typu, która teraz mamy może warto było wysłuchać ich opinii. Gminy na 

pewno podały jakieś swoje powody. Ktoś kto ma podjąć decyzję powinien mieć 

wiedze na ten temat, ja takiej nie posiadam. Czy jest możliwość żebyśmy się 

zapoznali z opinią fachowców?  

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

My powinniśmy się opierać na naszym podejściu i wizji tej Metropolii. 

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Andrzej Molin: 

Tak, tylko żeby mieć wizję to trzeba posiadać jakąś większą wiedze na ten temat.  

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pan Grzegorz 

Wolnik: 

My tylko opiniujemy, więc czy będziemy za, czy przeciw to naszą opinię można tylko 

przeczytać. To nie jest uzgodnienie. Ja się wstrzymam od głosu, ponieważ mam 

ambiwalentne uczucia jeżeli chodzi o to gdzie postawić w tym momencie ten kres. 

  

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Z tego co się dowiedzieliśmy w Metropolii to oni jeszcze żadnego z tych wniosków 

nie przekazali do Rady Ministrów.  

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pan Grzegorz 

Wolnik: 

Czyli nie mają jakiegoś terminu? 

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Nie.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego, Pan Piotr Bańka:  

Proponuję przyjęcie projektu uchwały o treści: 
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Uchwała nr OWK.6.0014-0006/19 Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 29 stycznia 2019 r. w 

sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia dot. zmiany obszaru i 

granic Górnośląsko – Zagłębiowskiej Metropolii (druk VI/43). 

§1 

 

Na podstawie §5 ust.2 pkt 1 regulaminu Sejmiku Województwa Śląskiego, Komisja 

Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, zwana dalej Komisją, wnosi do 

Sejmiku Województwa Śląskiego o przyjęcie projektu wymienionej w tytule uchwały 

bez poprawek.  

§2 

 

Na podstawie §5 ust.3 regulaminu Sejmiku Województwa Śląskiego, przedstawienie 

określonej w § 1 opinii Komisji, na posiedzeniu Sejmiku Województwa Śląskiego 

powierza się przewodniczącemu lub wiceprzewodniczącemu Komisji. 

 

§3 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Głosowanie: 

Za:  4;  przeciw: 0 ; wstrzymało się: 4 . 

 

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pan Grzegorz 

Wolnik: 

Ja oczywiście nie jestem przeciwny, natomiast pytanie gdzie jest ta granica do jakiej 

to ma pączkować.  
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Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pan Bartłomiej 

Kowalski: 

Moim zdaniem jeżeli te gminy zostały dopuszczone i wyraziły taką chęć to nie 

możemy im tego zabraniać.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego, Pan Piotr Bańka:  

Może poprosimy żeby jednak na Sesji Sejmiku ktoś się pojawił z władz Metropolii.  

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Andrzej Molin: 

Ewentualnie żeby przy kolejnych takich wnioskach uzasadnienie było bardziej 

obszerne. W tej chwili przy głosowaniu my nie wiemy czy robimy ukłon w kierunku 

mieszkańców tych gmin. Może złą decyzję podejmiemy i właśnie dlatego się 

wstrzymałem od głosu.  

 

Ad. 5  

Sprawy różne.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego, Pan Piotr Bańka:  

Czy macie państwo jakieś spostrzeżenia, wnioski?  

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pan Grzegorz 

Wolnik: 

Mam jeszcze jedno pytanie odnośnie planu, czy można na poziomie planu 

wojewódzkiego próbować zaznaczyć temat rowerowych dróg?  

Chciałem postulować żeby o tym pamiętać.  

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Mirosław 

Mazur: 

Ostatnio jeszcze dyskutowaliśmy o małych lotniskach.  

 

 

 



 

12 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego, Pan Piotr Bańka:  

Ja przesłałem te materiały do Przewodniczącego, bo on to miał przeanalizować. 

Zaproponowałem w którym momencie możemy to omówić, tam była kwestia 

komunikacji. Jest to ważny i ciekawy temat. Jeżeli państwo chcecie to prześle do 

wszystkich maila, którego otrzymałem od tej firmy.  

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Mirosław 

Mazur: 

Czy plan też obejmuje takie kwestie jak odnawialne źródła energii? Kolej na pewno 

tak jako formę transportu zbiorowego oraz oczywiście bardziej ekologicznego.  

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Odnawialne źródła energii są w tej warstwie zasad tak jak kopaliny, złoża. Nie mamy 

takiej ekspertyzy, która by nam pokazywała, które tereny są predestynowane do 

jakiego rodzaju. Dawno temu mieliśmy takie opracowanie, tylko, że ono już jest 

nieaktualne.   

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pani Urszula 

Koszutska:  

Czy w planie zagospodarowania przestrzennego są też takie wyznaczone miejsca 

gdzie można składować śmieci, budować spalarnie?  

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Jeżeli jest to zlokalizowane w planie regionalnym gospodarki odpadami to też to 

zamieszczamy.  

Możemy też w planie opracować jakiś model rozwoju tak żeby ułatwić podejmowanie 

Sejmikowi decyzji w sprawie Metropolii, uzgodnić to z gminami.  

 

 

 

 

 



 

13 

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pan Grzegorz 

Wolnik: 

Boję się, że taką metodą to my uchwalimy tą zmianę planu za kilkanaście lat. Jak 

zaczniemy to wszystko konsultować z poszczególnymi gminami i będą w tym 

momencie potężne dyskusje.  

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Sejmik w tym momencie nie ma na czym się oprzeć żeby tą decyzje podjąć.  

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pan Grzegorz 

Wolnik: 

To już będzie polityka regionalna. Z praktycznego punktu widzenia lepiej by to było 

zrobić w jakimś osobnym opracowaniu.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego, Pan Piotr Bańka:  

Ponieważ my planu pracy nie mamy jeszcze przyjętego i tutaj była propozycja 

regionalnych tras rowerowych. 

 

Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

Wkrótce będą konsultacje dot. przebiegu korytarzowego regionalnych tras 

rowerowych. To jest kolejne opracowanie, które robi biuro. Założenia polityki 

rowerowej wraz z koncepcją regionalnych tras rowerowych. Oficer rowerowy chętnie 

państwu wszystko zaprezentuje.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego, Pan Piotr Bańka:  

Bardzo bym chciał o przesłanie na maila wszelkich takich informacji od oficera 

rowerowego. 

 

Członek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, Pan Grzegorz 

Wolnik: 

Te konsultacje będą w subregionach?  
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Dyrektor Biura ds. Planowania Przestrzennego, Pani Katarzyna Łabarzewska: 

One będą dedykowane subregionom ale w Katowicach.  

 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego, Pan Piotr Bańka podziękował za obecność na posiedzeniu 

Komisji i zamknął obrady. 

 

 

 

Zbigniew Przedpełski 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego 

 

 

 

Protokół sporządził 

Łukasz Krawczyk  

 


